



The Capitol Theatre is committed to supporting the community in which we live and work.

As a not for profit arts and culture organization, we focus on 3 areas for support:

- 1 Arts and Culture
- 2 Creating Opportunities for the community of Greater Moncton
- 3 Community oriented charities and services

**Eligibility Criteria:**

- 1 Organizations must not have received a contribution from the Capitol Theatre in the past 12 months.
- 2 Organizations must provide an official letter describing the purpose of the request and the way the Capitol's donation will be used.
- 3 Organizations must be Canadian and the donation must be applied in Canada. Where possible, please recognize the Capitol Theatre as a partner.

**Exclusions:**

- 1 Private schools
- 2 Religious organizations
- 3 Pageants
- 4 Individuals or individual pursuits/fundraising initiatives
- 5 Conferences, trade shows, fairs

Policy ratified by the Capitol Theatre Board of Directors on April 5, 2018



Le Théâtre Capitol est déterminé à appuyer la communauté dans laquelle nous vivons et travaillons.

En tant qu'organisme culturel à but non-lucratif, nous concentrons nos efforts de support dans trois secteurs :

- 1 Les arts et la culture
- 2 La création de possibilités pour la communauté du Grand Moncton
- 3 Les services et oeuvres de bienfaisances communautaires

**Critères d'admissibilité:**

- 1 Les organismes ne doivent pas avoir reçu de contribution du Théâtre Capitol dans les 12 derniers mois.
- 2 Les organismes appliquants doivent fournir une lettre officielle décrivant le but de la requête ainsi que la manière dont le don du Capitol sera utilisé.
- 3 Les organismes de bienfaisance doivent être canadiens, et les fonds offerts doivent être utilisés au Canada. SVP placer le Théâtre Capitol parmi vos partenaires, lorsque possible.

**Exclusions:**

- 1 Écoles privées
- 2 Organismes religieux
- 3 Concours de beauté
- 4 Initiatives de financement individuelles
- 5 Congrès, foires commerciales